
 

 

Zápis z XVIII. jednání akademického senátu FM ze dne 7.11.2001 
(veřejné zasedání) 

 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Libor Tůma, Jan �embera, Václav Kopecký, Bedřich 
Janeček 

Studenti: Lukáš Bier, Josef Novák, Vít Lédl 

Omluveni: Klára Císařová 

Hosté: Prof. RNDr. David Luká�, CSc., rektor TUL, Prof. Ing. Vojtěch Konopa, CSc., 
děkan FM, zaměstnanci a studenti FM TUL, veřejnost. 
  
 

Program:  

1. Představení kandidátů na funkci děkana FM TUL 

Předseda volební komise Tůma informoval senátory o přijatých kandidátkách. 
Doručeny byly tři kandidátky. Kandidují (v pořadí, v jakém byly doručeny jejich 
kandidátky) Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., Prof. Ing. Jaroslav Nosek, CSc. a Doc. 
Ing. Ondřej Novák, CSc. 
Kandidáti vystoupili ve stejném pořadí. Vyjádřili se o svých představách o dal�ím 
vývoji fakulty a v diskusi odpověděli na dotazy senátorů a hostů. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Pří�tí jednání senátu se uskuteční 9.11. 

 

zapsal Jan Šembera, taj. AS FM  
 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 8.11.2001 


